
PROTOKOLNTXXVI I I /14
z obrad )(XVlll Sesji Rady Gminy Starcza odbytej w dniu 4 czeutca 2014r.

od godz. 9.00 do godz. 13.20. w sali narad Urzqdu Gminy

W sesji uczestniczyli radni gminy, soltysi, zaproszeni go6cie, zgodnie
z zalqczonymi do niniejszego protokolu listami obecno6ci.

Ad.1. Otwarcia obrad XXVlll Sesji Rady Gminy Starcza i powitania wszystkich
zebranych dokonala Pzewodniczqca Rady Gminy Ewa Jgdrzejewska.

Ad.2. Przewodniczqca Rady stwierdzila, 2e zgodnie z listq obecnoSci w sesji
uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, pzy ktorym moze obradowac
i podejmowa6 prawomocne uchwaly Rada Gminy.

Ad.3. Nastgpnie Przewodniczqca Rady Gminy Ewa Jgdrzejewska zaproponowala
przyjgcie protokolu z obrad )fiVll Sesji Rady Gminy bez odczytywania poniewaz
Radni mieli mo2liwo56 zapoznania sig z jego tre6ciq na posiedzeniach Komisji.

Rada Gminy w obecno6ci 15 radnych, jednoglo6nie 15 glosami ,,2a" przyiqla

\!_ 
protok6l z obrad XXVII Sesji Rady Gminy.

Ad.4. Przystqpiono do ustalenia pozEdku obrad XXV|ll Sesji Rady Gminy.
Przewodniczqca Rady Gminy Ewa Jgdzejewska poinformowala, 2e poz4dek
obrad nie ulegl zmianie, w zniqzku z tym przedstawia siq nastgpujqco:

1. Otwarcie obrad )(XVlll Sesji Rady Gminy.
2. Stwierdzenie orawomocnoSci obrad.
3. Przyjgcie protokolu z obrad poprzedniej sesji.
4. Przyjgcie porzqdku obrad.
5. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w.
6. Sprawozdanie z dzialalno5ci W6jta w okresie migdzysesyjnym, z wykonania

zadaf spoleczno-gospodarczych w 2013r. oraz z realizaqi wnioskow, zarzqdzeft
i uchwal podjgtych w 2013r.

7. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania
bud2etu gminy Starcza za 2013r
1) pzedstawienie przez Skarbnika Gminy sprawozdania finansowego wtaz ze

sprawozdaniem z wykonania budZetu gminy Starcza za 2013t. oraz informacji
o stanie mienia komunalnego,

2) pzedstawienie opinii RIO w Katowicach o Wzedlozonym ptzez W6jta Gminy
Starcza sprawozdaniu z wykonania budzetu za 2013r. wtaz z informacjq
o stanie mienia komunalnego i obja5nieniami,
przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej dotyczqcej wykonania bud2etu gminy
Starcza za 2013r. oraz wniosku w sprawie udzielenia absolutorium W6jtowi
Gminy,

3) przedstawienie opinii RIO w Katowicach dot. wniosku Komisji Rewizyjnej Rady
Gminy w Starczy w sprawie udzielenia W6jtowi Gminy absolutorium za 2013r.,

4) przedstawienie opinii Komisji Bud2etu i Rozwoju Gminy nt. wykonania
bud2etu gminy Starcza 2a2013t.,

5) podjqcie uchwaly w sprawie rozpatzenia i zatwierdzenia sprawozdania
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania bud2etu gminy Starcza za
2013r.,

6) podjqcie uchwaly w sprawie absolutorium dla W6jta Gminy Starcza.



8. Podjgcie uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na nabycie nieruchomo6ci
w drodze darowizny.

9. Podjgcie uchwaly w sprawie okreSlenia wysoko5ci oplat za korzystanie
z wychowania pzedszkolnego w pzedszkolu publicznym, dla kt6rego organem
prowadzqcym jest Gmina Starcza.

10. Podjgcie uchwaly w sprawie zaciqgnigcia dlugoterminowej po2yczki
z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej
w Katowicach w latach 2014- 2015.

11. Podjgcie uchwaly w sprawie przyjqcia Gminnego Programu Ochrony Zdrowia
' Psychicznego nalata2014-2015.

12. Podjgcie uchwaly w sprawie zmian w bud2ecie gminy na 2014r.
13. Podjgcie uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Starcza na lala 2014-2019.
14. Podjgcie uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalno6d W6jta Gminy

Starcza.
15. Ocena zasob6w pomocy spolecznej na rok 2013 dla Gminy Starcza.
16. Sprawy r62ne.
17. Interpelacje i zapytania radnych.
18. Przyjgcie wniosk6w do realizacji.
19. Zamkniqcie obrad XXV|ll Sesji Rady Gminy.

Rada Gminy w obecno6ci 15 radnych, jednogloSnie '15 glosami ,,2a" przyjqla
zaproponowany porzqdek obrad.

Ad.5. Realizujqc porzqdek obrad przystqpiono do powotania Komisji Uchwal
iWnioskow.

Z sali wytypowano nastqpujqce kandydatury:
1) radnq Janinq Miglus - radna 'lqi'azila zgodg na udzial w pracach komisji,
2) radnego Piota Budzika - radny wyrazil zgodg na udzial

w pracach komisji,
3) radnego Henryka Zaka - radny wyrazil zgodg na udzial w pracach komisji.
Przewodniczqca poddala pod glosowanie zaproponowany sklad Komisji Uchwal

iWniosk6w.
Rada Gminy jednoglo6nie powolala Komisjg Uchwal i Wniosk6w

w zaproponowanym skladzie.

Ad.6. W dalszej czgsci obrad wysluchano sprawozdania W6jta Gminy Wieslawa
Szymczyka z dzialalnoSci w okresie migdzysesyjnym, z wykonania zadari spoleczno-
gospodarczych w 20'13r. oraz z realizaqi wniosk6w, zarzqdzeri i uchwal podjgtych
w 2013r. (sprawozdania stanowiq zalqczniki do niniejszego protokolu).

Po przedstawieniu sprawozdania W6jt Gminy odpowiadal na pytania radnych,
migdzy innymi radna Janina Miglus zapytala o powolywanie komisji v'tyborczej oraz
zawnioskowala o zwigkszenie wymiaru zatrudnienia osoby pracujEcej w Swietlicy
Srodowiskowej w Starczy.

Wojt Gminy Wieslaw Szymczyk wyja5nil zasady zglaszania czlonk6w do
obwodowych komisji wyborczych, natomiast Sekretaz Gminy llona Ciura
odpowiedziala, Ze nie ma mo2liwo6ci zwigkszenia etatu.

Nastgpnie radny Marian Zemla zapytal o zakres prac i cenq remontu
ul. Rownoleglej w Klepaczce oraz poprosil o przedstawienie sprawy dot. parkingu
kolo cmentarza, dzieiaw bylej bazy SKR w Rudniku Malym, planowanego
oSwietlenia uliczneqo.



W6jt Gminy poinformowal, 2e planowany remont ul. R6wnoleglej obejmuje
miqdzy innymi wykonanie jezdni na dlugo6ci 370 metr6w. W wyniku
przeprowadzonego pzetargu wybrano ofertg najkozystniejszq, kt6ra opiewala na
kwotq 424 000 zl. Z uwagi na fakt, i2 w bud2ecie na tq inwestycjg zaplanowano o 50
tys. za malo, w zwiqzku z tym na dzisiejszej sesji nale2y dokona6 zmian w bud2ecie
gm Iny.

JeSli chodzi o parking kolo cmentarza, to prowadzone sE rozmowy
z wla6cicielami grunt6w. Sq oni zainteresowani zamianq na dzialki r6wniez
w Rudniku Malym, z tym, 2e w chwili obecnej jesteSmy w trakcie komunalizacji.

OdnoSnie SKR, to obiekt jest wydzier2awiony na okres 3 lat przez Pana
Dariusza Zyzika. Osoba ta jest w trakcie zalatwiania pozwolei na recykling pojazd6w
samochodowych.
Radny Przemyslaw Krzyczmanik zapytal ile wynosi czynsz dzierzawny.
W6jt Gminy odpowiedzial, 2e czynsz dzier2awny wynosi 1 500 zl miesigcznie
+ oodatek od nieruchomo6ci.

W kwestii o5wietlenia ulicznego, to podpisana jest juz umowa z Zakfadem
Energetycznym iw tym roku bqdq zalozone dodatkowe lampy o6wietlenia ulicznego
na ul. Gliwickiej, Jesionowej, Osiedlowej, Sportowej oraz kofo OSrodka Zdrowia.
Radna Maryfa Wawrzyhczak zapytala o mo2liwo56 zakupu aparatu usg.
W6jt Gminy Wieslaw Szymczyk z przykro6ciq poinformowal, Ze niestety w chwili
obecnej nie mamy Srodkow na zakup usg.

Soltys wsi t-ysiec lrena Caban poinformowala, 2e w rowie kolo placu zabaw sq
pozostawione pniaki oraz zapylala, czy bqdzie wykonane boisko w zamian za
likwidowane na G6ze t-ysieckiej.

Wojt Gminy odpowiedzial, 2e pniaki usunie firma, ktora bgdzie robila
zagospodarowanie centrum wsi t-ysiec. Natomiast jeSli chodzi o boisko to aby je
uzqdzit musimy znale2t, odpowiedni teren.
Radny Zbigniew Sirek zapytal o regulacjg rzeki Kamieniczki oraz o prace zwi4zane z
ulicq Wspolnq.

W6jt Gminy odpowiedzial, ze pracownicy z Zarzqdu Melioracji i Urzqdzefi
Wodnych bgdqc na wizji w terenie potwierdzili konieczno6i wykonania prac,
jednak2e z uwagi na brak Srodk6w finansowych zadanie to bgdzie wykonane
w terminie p6zniejszym. Je6li chodzi o ul. Wsp6lnq to w dalszym ciqgu prowadzone
sq rozmowy z wla6cicielami o przekazanie nieodplatnie gruntu na poszerzenie drogi.
JednakZe sq wla6ciciele, kt6rzy chcq przekazae grunt za odszkodowaniem.

Radna Kazimiera Caban stwierdzila, ze je6li kt6ryi; z mieszkancow dostanie
odszkodowanie to moze byi taka sytuacja, Ze pozostali tez bgdq chcieli przekazac
grunt za odszkodowaniem.

Ad.7. Realizujqc porzqdek obrad Skarbnik Gminy Halina Gryl przedstawila
sprawozdanie finansowe wtaz ze sprawozdaniem z wykonania budZetu gminy
Starcza za 2013r. oraz informacjg o stanie mienia komunalnego.

Po przedstawieniu sprawozdai Przewodniczqca Rady Gminy Ewa
Jqd rzejewska otworzyla dyskusjg.

Radny Zbigniew Sirek zapytal, jak du2e sq zaleglo6ci z tytulu oplaty
adiacenckiej.

Skarbnik Gminy Halina Gryl odczytala zaleglo6ci powstale w podatkach
i oplatach lokalnych, w tym w oplacie adiacenckiej.



Z uwagi na brak dalszych pytari Przewodniczqca Rady Gminy Ewa
Jqdrzejewska odczytala pozytywnq opinig Regionalnej lzby Obrachunkowej
w Katowicach o pzedlo2onym pzez Wqta Gminy Starcza sprawozdaniu
z wykonania bud2etu za 2013r., a nastgpnie poprosila Przewodniczqcq Komisji
Rewizyjnej radnq Janing Miglus o przedstawienie opinii komisji dogczqcej wykonania
bud2etu gminy Starcza za 2013r. oraz wniosku w sprawie udzielenia W6jtowi Gminy
absolutorium za 2013r.

Radna Janina Miglus odczytala wypracowanq ptzez Komisjg Rewizyjnq opinig,
z kt6re1 wynikalo, i2 realizaqa dochod6w i wydatk6w bud2etowych przebiegala
prawidlowo i Komisja Rewizyjna jednoglo6nie wnioskuje o udzielenie absolutorium
W6jtowi Gminy Starcza za 2013r.

Nastgpnie Przewodniczqca Rady Gminy Ewa Jgdrzejewska zapoznala radnych
z opiniq Regionalnej lzby Obrachunkowej w Katowicach dotyczqcq wniosku Komisji
Rewizyjnej Rady Gminy w Starczy w sprawie udzielenia W6jtowi Gminy absolutorium
za 2013r., a nastgpnie udzielila glosu Przewodniczqcej Komisji Bud2etu i Rozwoju
Gminy radnej Maryli Wawrzyiczak.

Przewodniczqca Komisji poinformowala, 2e w opinii Komisji Bud2etu
i Rozwoju Gminy, bud2et gminy w 2013r. zostal prawidlowo zrealizowany.

Nastgpnie Pzewodniczqca Rady Gminy Ewa Jqdrzejewska poddala pod
glosowanie projekt uchwaty w sprawie rozpalzenia i zatwierdzenia sprawozdania
finansowego wtaz ze sprawozdaniem z wykonania budZetu gminy Starcza za 2013t.

Rada Gminy w obecnoSci 14 radnych - jednoglo6nie 14 glosami ,,2a" podjgla
Ww uchwalg.

Rownie2 jednoglo5nie 14 glosami ,,2a" Rada Gminy podjgla uchwalg
w sprawie absolutorium dla W6jta Gminy Starcza.

W6jt Gminy Wieslaw Szymczyk podzigkowal radnym za udzielenie absolutorium.

Ad. 8. Nastqpnie Przewodniczqca Rady Gminy Ewa Jqdrzejewska poinformowala,
2e projekt uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na nabycie nieruchomo6ci w drodze
darowizny zostal przygotowany w zwiqzku z pismem Pana Waldemara Bariki
w sprawie nieodplatnego pzekazania dzialki celem poszezenia ul. Poludniowej
w Rudniku Matym.
Rada Gminy bez uwag w obecnoSci 13 radnych, jednoglo6nie 13 glosami ,,2a"

podjgla w/w uchwalq.

Ad.9. Projekt uchwaly w sprawie okreSlenia wysoko6ci oplat za korzystanie
z vvychowania pzedszkolnego w przedszkolu publicznym, dla kt6rego organem
prowadzqcym jest Gmina Starcza om6wila Sekretarz Gminy llona Ciura.
Rada Gminy bez uwag w obecno6ci 13 radnych, jednoglo6nie 13 glosami ,,2a"

podjgla w/w uchwalg.

Ad.10. Projekt .uchwaly w sprawie zaciqgnigcia dlugoterminowej po2yczki
z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej
w Katowicach omowila Skarbnik Gminy Halina Gryl.
Z uwagi na brak pytai Przewodniczqca Rady Gminy Ewa Jqdrzejewska poddala pod
gfosowanie powy2szq uchwalg.

Rada Gminy w obecno6ci 13 radnych - jednoglo6nie 13 glosami ,,2a" podjQla
w/w uchwalg.



Ad.11. Kolejny projekt uchwaty w sprawie przyjgcia Gminnego Programu Ochrony
Zdrowia Psychicznego na lala 2014-2015 omowila Kierownik Gminnego O6rodka
Pomocy Spolecznej w Starczy Barbara Kubat.

Radna Janina Miglus zaproponowala, aby wymienionq uchwalg podjgla juz
rada nowej kadencji.

Radny Marian Zemla stwierdzil, 2e zadania okreSlone w programie wykonuje
Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie.
Projekt uchwaty Przewodniczqca Rady Gminy Ewa Jqdrzejewska poddala pod
glosowan ie.

' Rada Gminy w obecno6ci 13 radnych, 1 glosem ,,2a", 1 glosem ,,przeciw", pnzy
11 glosach ,,wstrzymujqcych sig" nie podjgla w/w uchwaly.

Ad.12. Nastgpnie Skarbnik Gminy Halina Gryl szczeg6lowo omowila projekt uchwaly
w sprawie zmian w budZecie gminy na 2014r

Radni nie wnieSli uwag ani zastrze2eri do zaproponowanych zmian
ijednoglo5nie w obecno6ci 13 radnych, 13 glosami ,,za" podjqli uchwalq
w sprawie zmian w budiecie gminy na 2014r.

Ad.13. R6wnie2 bez uwag, Rada Gminy jednogloSnie 13 glosami ,,2a" podjgla
uchwalg w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Starcza na
lata 2014-2020, kt6rq szczeg6lowo om6wila Skarbnik Gminy Halina Gryl.

Ad.14. Nastgpnie Przewod nicz4ca Rady Gminy poinformov.vala, 2e Starosta
Czgstochowski przekazal wedlug wla6ciwo6ci, tj. do Rady Gminy skargg Pana
Andrzeja Hurasa na dzialalno5e W6jta Gminy.
Skar2qcy zatzuca, Ze W6jt Gminy nie podjql dzialaf w stosunku do sqsiada, kt6ry
zasypal r6w melioracyjny w wyniku czego doszlo do zalzymania swobodnego
odptywu w6d opadowych z jego posesji.
Glos w tej sprawie zabral radny Zdzislaw Walentek, kt6ry uwa2al za zasadne
wykopanie rowu, aby woda przy wiqkszych opadach mogla tam sptynq6. Tego
samego zdania byla sottys wsi t-ysiec lrena Caban.
W6jt Gminy Wieslaw Szymczyk wyja6nil, 2e z posiadanej dokumentacji wynika,2e
we wskazanym rejonie nigdy nie bylo zlokalizowanego rowu melioracyjnego.
JednakZe problem z odprowadzeniem w6d opadowych wystqpuje i zostanie on
uwzglgdniony przy planowaniu w przyszloSci robot drogowych w tym obszarze.

- Projekt uchwaly Przewodniczqca poddala pod glosowanie.
Rada Gminy w obecnoSci 13 radnych jednogloSnie 13 gfosami ,,2a" podlqla

uchwalq w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnoS6 W6jta Gminy - uznajqc
skargg za nieuzasadnionq.

Pnybyty na sesjg Wiceprzewodniczqcy Rady Powiatu Andzej Kubat pogratulowal
W6jtowi Gminy uzyskania absolutorium otaz poinformowal,
2e z dniem 1 lipca wznawia dzialalno6i szpital w Blachowni.

Ad.15. Realizujqc porzqdek obrad, Kierownik Gminnego O6rodka Pomocy
Spolecznej w Starczy Barbara Kubat przedstawila sporzqdzonq ptzez o6rodek oceng
zasob6w pomocy spolecznej na rok 2013 dla Gminy Starcza (Ocena zasobow
pomocy spolecznej na rok 2013 dla Gminy Starcza stanowi zalqcznik do ninieiszego
protokolu).



Po przedstawieniu wy2ej wymienionej oceny, Przewodniczqca Rady Gminy
Ewa Jqdrzejewska otwotzyla dyskusjg.

Radni nie wnie6li zastrze2eri ani uwag do pzedstawionej oceny.
Radna Janina Miglus korzystajqc z obecno5ci Kierownika GOPS zapytala, czy

gmina dostala pieniqdze na asystenta rodziny i ile osob korzysta z tej formy pomocy.
Kierownik GOPS odpowiedziala, 2e Srodki finansowe gmina juz otrzymala i 6

rodzin zostalo objqtych wsparciem asystenta rodziny.
Z uwagi na brak dalszych pytari Przewodnieqca Rady Gminy przeszla do

realizagi kolejnego punktu obrad.

Ad.16. W sprawach r62nych Przewodniczqca Rady Gminy odczytala odpowied2
Ministerstwa Srodowiska w sprawie naszego wystAlienia o podjqcie dzialari
w kierunku zmniejszenia populacji z$rierzat lcnrvnych, gtl6wnie dzikow.
Ministerstwo proponuje podjqcie rozm6w z uia6ciwym Tarzqdem Okrqgowym
Polskiego Zwiapku Lowieckiego w zakresie zweflkowania obowiqzujqcego
rocznego planu lowieckiego pod kqtem a,\,iekszenia odstrzalu dzik6w.
Radny Marian Zenla uwa2al, 2e nale2y wystqpi6 z pismem do Okrggowego Zwiqzku
Lowieckiego w tym temacie.

Ad.17. Interpelacje i zapytania radnych.
Soltys Ly6ca lrena Caban zawnioskowala o zrobienie Scie2ki za rowem

od ul. Osiedlowej do Zielonej .
W6jt Gminy poinformowal, 2e widzi potzebe budowy tam chodnika, jednakze
na chwilq obecnq zostanie w tym rejonie wykoszona trawa.

Radny Zdzislaw Walentek poinformolval, 2e wykonawca wodociqgu w ul.
Ro2anej nadmiar gliny rozprowadzil po ulicy.
W6jt Gminy wyjaSnil, 2e inwestycja ta jest jeszcze nie zakoiczona i inwestor ma
pzywr6cie drogg do wla6ciwego stanu.

Radny Piotr Budzik stwierdzitl, ze wykonawca chodnika w Rudniku Malym
powinien informowa6 o tym, w kt6rym miejscu bqdq wykonywane prace aby nie
dochodzilo do sytuacji, 2e mieszkaniec nie mo2e wjechac na swojq posesje.
W6jt Gminy odpowiedzial, 2e vw6ci uwagg kierownikowi budowy.
Radny Marian Zenta zapylal o termin realizrcli przebudowy linii energetycznej przy
ul. Zachodniej w Klepaczce oraz zawnioskowal o wykonanie przy teJ ulicy chodnika.
Poza tym Radny zawnioskowalo wyc.zyszc.zenie rowu melioracyjnego (w kierunku
l-az6w i Ly6ca).- 
W6jt Gminy odpowiedzial, 2e TAURON jest w fazie uzyskiwania poanoleri.
Z przeprowadzonych rozm6w wynika , 2e inwestycja bgdzie realizowana jeszcze
w tym roku. W kwestii rowu melioracyjnego to przy ptzebudwlie ul. Rownoleglej
rowy zostanq poczyszczone.
Radna Kazimiera Caban poinformowala , 2e tzeba co6 zrobic z kablem telefonicznym
lezqcym w rowie od okolo 3 lat.
Wojt poinformowal, 2e sprawg rozezna.
Radny Zbigniew Sirek zapytal czy bqdzie remontowana ul. Spacerowa.
W6jt odpowiedzial, 2e miqdzy innymi do dofinansowania ze Srodk6w powodziowych
zostaly zgloszone: ul. Spacerowa Topolowa, Sportowa, R6wnolegla.
W wyniku weryfikacji w pienrvszej kolejnoSci dostali6my Srodki na remont ul.
R6wnolegfej. Natomiast jeSli chodzi o ul, Spacerowa i Topolowq to zostanie
przeprowadzony tam bie2qcy remont (zasypanie dziur).



Radny Zbigniew Sirek stwierdzil, ze nalezaloby zobowiqzac Wojta Gminy do
przedstawiania projekt6w inwestycyjnych jeszcze przed przystqpieniem do
wykonywania rob6t.
W6jt odpowiedzial, 2e projekty opracowujq projektanci - specjali6ci w danej
dziedzinie. Sq sytuacje, 2e jest ogloszony konkurs i nalezy w kr6tkim terminie zlozyc
wniosek. Nie ma w6wczas czasu na dodatkowe konsultacje.
Radna Janina Miglus zapytala, czy prace na ul. Zurawinowej bgdq kontynuowane
W6jt Gminy dal twierdzqcq odpowiedZ.

Ad.18. Przyjgcie wniosk6w do realizacji.
1) Wystqpid do Zarzqdu Okrqgowego Polskiego Zwiqzku t-owieckiego z

pismem o zwigkszenie odstrzal6w dzikow w sezonie 201312014.
Rada Gminy jednoglo6nie przyjqta wniosek do realizacji.
2) Wprowadzi6 do realizacji budowg chodnika pzy ul. Zachodniej w

Kleoaczce
Rada Gminy 9 glosami ,,2a", 2 glosami ,,przeciw", 2 glosami
,,wstrzymujqcymi sig" przyjgla wniosek do realizacji.

3) Wystqpi6 do TPS w sprawie usunigcia kabla telefonicznego polozonego
w rowie w t-y6cu (kolo posesji p. Caban K.)
Rada Gminy jednogloSnie przyjgla wniosek do realizacji.

4) Zobowiqzat, W6jta Gminy do przedstawiania projektow jeszcze pzed
realizaqq inwestycji.
Rada Gminy 5 glosami ,,przeciw", przy 2 glosach. ,,2a", 5 glosach
,,wstrzymujqcych siq" nie przyjgla wniosku do realizacji.

Ad.l9.Przewodniczqca Rady Gminy Ewa Jgdrzejewska stwierdzila, ze porzEdek
obrad XXV|ll Sesji Rady Gminy w Starczy zostal wyczerpany. Podziqkowala radnym,
zaproszonym go6ciom oraz dokonala zamknigcia obrad XXV|ll Sesji Rady Gminy.

Protokolowala
Waclawa Zych

Przewod n iczyla
Ewa Jqdrzejewska
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